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Resumé. La combinabilité est un facteur décisif lors de 1’apprentissage d’une langue étrangére. Elle revét deux
formes : facultative qui est indépendante des structures internes de la langue et obligatoire qui est précodée. Ce
phénomeéne se manifeste entre autres dans les collocations de verbes supports, le verbe ayant la fonction de
collocatif n’exprime pas un sens donné, mais il « supporte » syntaxiquement le nom qui constitue la base de la
collocation.
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Abstract. Combinability, compatibility, combination and ditribution. Some remarks on the terminology.
In a language, collocations of words are based on the principle of combinability and compatibility. Especially set
phrases with lexicalized elements and phraseological units are subject to the conventionally set combinability,
this has to be acquired just as one-word designations. It could be proved by a few existing words which standing
alone express synonymically the action of "cancellation”. However, when creating syntagmas, it is necessary to
combine the appropriate verb and a specific noun.
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